
Referat af bestyrelsesmøde tirsdag d. 5.april 2022 kl. 14.00 hos Bent. 

Afbud fra Anne.

Dagsorden:

1. Velkomst - referat 25. januar 2022

2. Økonomi v/Olaf

- Foreløbigt regnskab 2021/2022

- Budget 2022/2023

- Kontingent 2022/2023

- Gavekort

- Status sponsorer

3. Status spilleplan 2021/2022 

- Medlemsstatus

- Substituttet

4. Foreløbig spilleplan 2022/2023

- Makkeraftaler - lister

- Hold

5. Sommerbridge

- Torsdage i TAMU

- Betaling

- Præmier

6. RealBridge

- Skal vi spille igennem sommeren ?

7. Nyhedsbrev (vedlagt)

8. Generalforsamling 

- Indkaldelse (vedlagt)

- Beretning (udkast vedlagt)

- Ændring af antal bestyrelsesmedlemmer

- Stemmesedler

- Traktement

- Forslag til dirigent

- Forslag til referent

- Deltager til generalforsamling i Distriktet 12/5-2022

- Honorar dirigent

- Turnering efter generalforsamling ?

9. Afslutning 2021/2022

- Honorering af kortblandere + H.O. Lange + IT + Undervisere

- Uddeling af vinpræmier

10. Status Vækstprojekt Storstrøm

- Flere medlemmer, hvordan ?

- Åben række

- Samarbejde omegnsklubber

- Presseomtale

- Løbende undervisning

- Skal vi lave sociale arrangementer i årets løb ?

11. Klubdag i Fredericia 12/11-2022

- Hvem ønsker at deltage ?

12. Eventuelt



Ad.1. Bent bød velkommen og konstaterede herefter,at der ingen 

kommentarer var til referatet fra sidst.

Ad.2. Olaf gennemgik såvel regnskab som budget på bedste vis. Jeg har

noteret følgende:

Indtægterne er ok, alt taget i betragtning.

Huslejen er billigere p.g.a. corona og derved færre spilledage.

Til generalforsamlingen uddeles præmier efter systemet 3-2-1.

Vi skal huske at gøre opmærksom på,at ComputerPaletten giver 10 % rabat

De, der bruger printere afgør, hvornår de skal udskiftes.

Bent påpegede, at vi kan leve med et underskud på 22.200 kr et år, men 

ikke i længden.

Der ønskes tilgang af medlemmer samt flere deltagere til Gåsetårns-   

turneringen, for at få underskuddet væk.

Ad.3. Spilleplanen ligger på hjemmesiden.

Det kniber med substitutter, især om onsdagen.Line foreslog et link til  

hjemmesiden desangående

Forslaget blev godt modtaget og ligges ud på hjemmesidens forside.

Ad.4. Kirsten Sk gennemgik spilleplanen.

De udfærdigede makkerlister for spil i næste sæson ligges frem både 

onsdag og torsdag. Der satses på kursus omkring 1/2-2023.

Med hensyn til hold tager vi stilling efter sommerferien.

Ad.5. Kirsten B står for sommerbridge.Der kræves minimum 2 rækker med 4 

borde for at aftenen gennemføres.

Kirsten opretter MobilePay. Præmier uddeles som i tidligere år.

Ad.6. Alle kan spille RealBridge indtil september.

Ad.7. Nyhedsbrevet sendes ud med få rettelser.

Ad.8. Bestyrelsen foreslår Poul som dirigent og Annemarie som referent.

Generalforsamlingen starter med spisning kl 13, generalforsamling og  

præmieuddeling kl. 14 og spil kl. 15-17.30. Alle klokkeslæt er ca.

Der vil blive en ændring af bestyrelsesmedlemmer fra 7 til 6 plus 

substitut og kasserer - i alt 8. vedtægterne er stadig overholdt.

Kirsten Sk tager sig af stemmesedler.

Traktementet i år vil bestå  af tarteletter, fiskefilet og kage til 

kaffen samt 1 stk. drikkelse. Dirigenten honoreres med 2 flasker vin.

Der vil være præmier til 1.pladserne ved turneringen.

Deltagere i distriktets generalforsamling: Bent og Hans Ove.

Ad.9. Se ovenfor.

Ad.10. Muligheder blev debatteret.

Ad.11. Vi ønsker ingen stand ved klubdagen. Bent og evt. Ib vil deltage.

Ad.12. Dato for bestyrelsesmøde med tema Vækst for vores klub den 10/5.

Yderligere mødedag med planlægning som hovedpunkt aftaltes til den 9/8

kl. 14.00

Ref. Annemarie.  


